

Styrelsemöte 20160705

- * Det finns fortfarande *obetalda medlemsavgifter* i föreningen. Kan vi kolla med banken om de kan hjälpa oss att driva in skulderna?
 - * *Städdagen* är avklarad. Det var bra uppslutning i år. Diket är dock inte klart. Det får tas framöver.
Hålet vid brunnen är lagat provisoriskt.
 - * *Pelles fond*: Pengarna är inbetalda. Arbetet med fonden fortlöper under hösten.
 - * *Asfalteringen* på *nya området*, är det klart? Skall det läggas ett lager till? Belysning på ”stumpen”? Robert frågar Pelle.
 - * Vi får titta mer på *elektronisk lagring* av dokument. Marita har skickat ett förslag.
 - * Mattias har pratat med han som slår gräset utmed vägen igen, han är på gång.
 - * *Årsmöte 4/9 10:00 i konferenslokalen på Lagunen*.
Mattias kollar med Pelle att det är ok.
- Till årsmötet skall väljas en ny *ordförande*, en ny *sekreterare* och en *ledamot*.
Robert och Mikael avgår, Therése kan tänka sig att sitta kvar om ingen annan vill ta över som sekreterare.

Vid pennan

Ordförande

Therése Johansson

Robert Rasmussen